
   
 
  

Referat Skolebestyrelsesmøde 
Tirsdag d. 20.02.24, kl. 18.30 – 21.00. 
 

 

Afbud: 

Johannes, elevrepræsentant, Lene 

 

Dagsorden 
 

1. Godkendelse af referat (JG) 
Referat godkendt 
 

2. Nyt fra Elevråd 
Intet nyt 
 

3. Nyt fra Børnehuset Nobi (JG) 
a. Fælles bestyrelsesmøde, forslag punkter: 

 
Status siden sidst. 
Hvor langt er vi med idekataloget. 
Hvor langt er vi med tiltag i indeværende skoleår. 
Rundtur i NOBI 
 
Majbrit fortæller om Gram skoles nye indskrivningsdag for kommende 
børnehaveklassebørn. Der har været gode tilbagemelding fra forældre. 
 

4. Evaluering af meddelelsesbog (JG + MS) 
a. Drøftelse og evt. tilretninger 
b. Bilag vedhæftet 

Kort drøftelse om meddelelsesbogen, herunder at det er vigtigt, at der er mulighed for en   
mundtlig opfølgning med lærerne i forhold til meddelelsesbogen, eksempelvis via 
forældresamtale.  

Princip for meddelelsesbogen godkendes, men teksten inden ”udgives inden efterårsferien” 
ændres til ”inden første oktober” begge steder i princippet. 
 



   
 
  

5. Skolefoto (SA) 
a. Tilbagemelding fra møde 
b. Beslutning 

Det besluttes at skolefoto på Gram Skole fremadrettet håndteres af Brd. Løkke. Fremover vil 
der blive lavet portræt og klassefoto hvert år. SA melder tilbage til firmaet. Til sommer 
udsendes kommunikation til forældre, som en del af dette udarbejder SB (Karina Øhrstrøm) et 
skriv. 
 

6. Skolebestyrelsesvalg (JG + MS) 
a. Tilbagemelding 
b. Nobi – Skolestarter-forældre? 

Det besluttes, at der skal udarbejdes et kort skriv til kommende skolestarterforældre. Karina 
Øhrstrøm laver et udkast og sender til MS. Karina udarbejder en plakat til at hænge op i NOBI. 
Mette tager ligeledes det med til NOBI. 

Punktet sættes på igen til næste møde.  
 

7. Status på Facebook (SA + MS) 
a. Evaluering og videre proces 

 
Søren undersøger muligheden for at komme på infoskærm mm. i lokale butikker og 
kommunalt.  
 
Det besluttes at facebookforsøget fortsættes 3. mdr. – frem til sommerferien 2024.  
 

8. Princip for elev- og forældresamtaler (NJ + SA) 
a. Nyt udkast drøftes 
b. Godkendelse 
c. Bilag følger 

Kommunikation i forhold til samarbejde drøftes generelt – skal der laves et 
forældrebrev/skriv? Dette tages op til næste møde. 

Princippet er godkendt. 
 

9. Økonomi (MS) 
a. Intet bilag denne gang grundet overgang til nyt økonomisystem 

 
 



   
 
  

 
MS orienterer kort om vores økonomi. Grundet nyt økonomisystem står vi lidt i et 
vadested, da vi afventer en politisk godkendelse af sidste skoleårs budget.  
 

10. Evt. 
a. Evt. kort drøftelse af visionsproces (JG) 

Der spørges kort til Chromebook-situationen – pt er der statusquo der arbejdes kommunalt 
med dette. 

På fredag har vi affaldsfejring, da vi er suverænt gode til at sortere på vores skole.  

Velkommentilbagefest – kort orientering. 

 

Med venlig hilsen 
Johannes og Majbrit 


